



**PO LEUNG KUK TONG NAI KAN JUNIOR SECONDARY COLLEGE
PO LEUNG KUK TONG NAI KAN ALUMNI ASSOCIATION**

11 Mei Lai Road, Shamshuipo, Kowloon. Tel:21945707 Fax:21945718

**保良局唐乃勤初中書院
保良局唐乃勤校友會**

九龍深水埗美荔道 11 號

敬啟者：

通過會章修訂

為確保法團校董會校董選舉符合《教育條例》的規定，並遵守「公平而開放透明」的原則，教育局於 2025 年 2 月修訂並完善《法團校董會校董選舉指引》。本校認可校友會已參照教育局的修訂版指引，完成檢視及修訂現行校本指引，並於 2025 年 7 月 5 日至 11 日向校友諮詢意見，結果獲所有校友支持修訂建議。

為配合已修定之「法團校董會校友校董選舉指引」，本會會章亦需作相應修定，並已於 2025 年 12 月 12 日會員大會尋求會員表決通過，當日共 49 位會員出席會員大會，並收回 41 張有效選票，全數支持會章修訂。已通過修訂之會章已上載於學校網頁(校友會)。

此致
各校友

保良局唐乃勤校友會會長
林家豪 謹啟

二零二五年十二月二十二日



**PO LEUNG KUK TONG NAI KAN JUNIOR SECONDARY COLLEGE
PO LEUNG KUK TONG NAI KAN ALUMNI ASSOCIATION**

11 Mei Lai Road, Shamshuipo, Kowloon. Tel:21945707 Fax:21945718

**保良局唐乃勤初中書院
保良局唐乃勤校友會**

九龍深水埗美荔道 11 號

Dear Alumni,

Approval of the Amendment of the Constitution

To ensure the elections of Incorporated Management Committee (IMC) school manager are in compliance with the requirements of the “Education Ordinance” and the principle of “fairness and transparency”, EDB has amended and refined the “IMC School Manager Election Guide” in Feb 2025. Our school Recognized Alumni Association has reviewed and amended the existing school-specific guidelines in accordance with the Bureau's revised guidelines. From July 5 to 11, 2025, the association consulted alumni for their opinions, and all alumni supported the proposed revisions.

To align with the revised “IMC Alumni Manager Election Guide”, our constitution also requires corresponding amendments. We sought member approval for these amendments at the AGM on December 12, 2025. A total of 49 members attended the meeting, and we received 41 valid votes, all in support of the constitutional amendments. The amended constitution has been uploaded to the school's website (Alumni Association).

Mr. Lam Ka Ho
Chairperson of the Alumni Association

22nd December 2025